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Der	er	meget	om	ventetider	i	medierne	i	denne	tid.	
Jeg	vil	derfor	fortælle	om	mit	sygdomsforløb	og	den	lange	ventetid	på	operationen.	
	
Jeg	fik	fjernet	prostata	pga.	cancer	i	2021.Efter	operationen,	var	jeg	desværre	blevet	100%	inkontinent.	
	
Først	måtte	jeg	vente	1,8	år	før	jeg	kunne	komme	på	en	venteliste	til	operation.	(Dette	da	lukkemusklen	
måske	ved	bækkenbundstræning	kunne	komme	til	at	fungerer	igen).	Herefter	fik	jeg	at	vide,	at	der	var	over	
2	års	ventetid	på	en	operation	for	inkontinens;	jeg	var	chokeret.	
	
Jeg	var	stadigvæk	100%	inkontinent,	dette	betød	bleskift	ca.	1	gang	i	timen	i	dagtimerne	og	naturligvis	
enkelte	skift	om	natten.	Det	var	ganske	ubehageligt	og	i	den	grad	invaliderende.	Dette	både	mentalt,	fysisk	
men	også	socialt.	
	
Ved	stædighed	og	meget	skriven	frem	og	tilbage	med	læger	og	region	lykkedes	det	mig	i	december	2022	
endelig	at	få	min	operation	gennemført,	men	dette	på	en	privatklinik	i	Lund	i	Sverige.	
	
Egen	betaling	for	denne	operation	kom	op	på	ca.	65.000kr,	som	jeg	i	den	grad	mener	er	urimelig,	da	jeg	af	
lægerne	var	blev	opfordret	til	at	søge	operation	i	udlandet	og	desuden	var	ved	at	miste	“fodfæste”,	både	
mentalt	og	socialt.	
	
Nu	er	jeg	kontinent	igen	og	sikken	en	forandring,	dette	takket	være	at	jeg	har	fået	en	kunstig	lukkemuskel.	
Jeg	kan	igen	levet	et	næsten	normalt	liv,	som	mange	andre	borgere	i	Danmark.	
	
	
	


